
  Komise školská, sociální a kulturní 

Zápis z jednání 

Termín: 18. 3. 2024 

Místo: budova úřadu MČ Praha – Újezd,  Kateřinské náměstí 465/1, Praha 4 

Čas: 18:00 hod.  

Přítomni: Jan Bednář, Jana Draštíková, Daniela Haklová, Simona Drábková  

Omluveni:  Hedvika Kofránková, Jan Kolinger  

Hosté: Václav Drahorád, Mgr. Helena Patáková, Mgr. Ilona Šimková, Bc. Jitka Svátková 

Pan Václav Drahorád informoval o odvolání Dany Zdeňkové z funkce předsedkyně 

komise školské, sociální a kulturní a o jmenování Jana Bednáře do funkce předsedy komise 

školské, sociální a kulturní.  

Program:  

1. představení nového předsedy, seznámení se s kolegy a s pozvanými hosty 

V úvodu jednání se představil nový předseda komise Jan Bednář, který byl do funkce 

jmenován s účinností ode dne 8. 3. 2024. Přítomné seznámil se svými pracovními 

zkušenostmi. Vyjádřil poděkování nově zvolené paní ředitelce ZŠ Formanská Mgr. Heleně 

Patákové, učitelskému sboru a zastupitelům k zvládnutí situace ohledně volby nového 

ředitele ZŠ Formanská, zároveň se pozastavil nad jednáním rodičů po vyhlášení výsledků 

konkurzu na pozici ředitele ZŠ Formanská.  

2. nastavení pravidel, postupů a komunikace v budoucí spolupráci mezi zřizovatelem a 

základní školou 

Předseda komise přednesl informaci ředitelky školy o zjištěných okolnostech po převzetí 

ZŠ Formanská, kdy se pozastavil nad bodem 10, kde je zmíněn lyžařský výcvik 

s pohledávkou 85.000 Kč, kdy nebylo v den předání školy zástupcům zřizovatele 

umožněno zjistit uvedenou nesrovnalost.  Na základě zjištěných skutečností komise 

navrhuje audit ZŠ Formanská.  

 Pan Václav Drahorád zdůraznil důležitost komunikace s rodiči.  

 Obnovení funkčnosti webových stránek ZŠ Formanská. 

 Založena nová FB stránka ZŠ Formanská. 

 Ve Zpravodaji vyjde informace k zápisům do ZŠ Formanská. 

 Ve škole chybí jedna asistentka pedagoga, jinak jsou zaměstnanci zajištěni.  

 Trvá problém s inkasem. 

 Částka za družinku by měla činit 600 Kč, budou informováni zastupitelé.  

 

3. nastavení pravidel, postupů a komunikace v budoucí spolupráci mezi zřizovatelem a 

mateřskou školkou 

 Školkovné by mělo činit 1.500 Kč, budou informováni zastupitelé.  

 Komunikace s MŠ Formanská probíhá v pořádku.    

 

4. zdůraznění maximální podpory ze strany školské komise ve prospěch základní a 

mateřské školy v dnešní, řekněme "turbulentní" době 

 

5. zásady a formy komunikace s rodiči, popřípadě s médii 

 



6. volná diskuze na téma, jak ulehčit současnou situaci stávajícímu pedagogickému 

sboru, veškeré nápady jsou vítány, :-) 

Různé: 

 Paní Jana Draštíková informovala o akcích pro seniory, pro které se každoročně 

pořádají výlety na hrady, zámky a jiné kulturní památky, výlet lodí po Vltavě.  

 K významnému výročí narozenin se vždy uskuteční setkání, kde senioři od úřadu 

obdrží finanční dar.  

 Na Praze 11 je zřízena služba senior taxi, která slouží seniorům a handicapovaným, 

např. pro dopravu k lékaři, vyřízení různých záležitostí na úřadech.  

 Městská část také nabízí dovozu obědů s příspěvkem ve výši 30 Kč.  

 Senior care  - VČELKA - poskytovatel terénních sociálních služeb. 

 26. 03. 2024 se uskuteční Velikonoční jarmark – ZŠ Formanská a MŠ Formanská od 

15.00 hod.      

 

 

Zapsal:  Jan Bednář 

  předseda komise  


